
SAK 6/13 KØBENHAVNGATA 11 - ANMODNING OM UTTALELSE TIL SØKNAD 
OM Å RIVE GATEFASADE  
 
Høyres forslag til vedtak: 
Byutviklingskomiteen i Bydel Grünerløkka finner det problematisk å behandle en sak som 
er under politietterforskning. Bydelen vil avvente både politiets etterforskning og Plan- 
og bygningsetatens vurdering før vi behandler saken. Bydelen ønsker derfor å bli informert 
når etterforskningen og vurderingen har funnet sted slik at saken kan behandles. Hvis denne 
fremgangsmåten ikke er mulig bes bydelen om å bli informert om dette. 
 
 


